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Datum: 10 januari 2018 

Door: Mevrouw Roos, Hart voor Bloemendaal 

Onderwerp: WOC 

 

Inleiding: 

Gaarne doorgeleiden naar het college. Met verzoek z.s.m. te beantwoorden. 

 

Geacht college, 

 

1. Hebt u een principebesluit genomen over een extra tennisbaan voor WOC, zo ja, kunt u dat 

toesturen. Wat houdt dat besluit in? 

2. Hoe is dat te verklaren dat u daar toestemming voor geeft als gekeken wordt naar de 

Structuurvisie (geen banen meer) 

3. En hoe verhoudt zich dit tot de natuurwaarden in dit gebied? Zijn de voorschriften op 

natuurgebied, zowel landelijk als provinciaal nageleefd? 

4. Hoeveel lichtmasten komen er bij? 

5. Is er onderzoek gedaan naar de effecten van nog weer meer lichtmasten op vleermuizen en 

andere dieren? 

6. Ik verzoek u dat onderzoek toe te sturen; 

7. Is er overleg geweest met omwonenden en natuurinstanties en andere belanghebbenden 

(Copernicus)? 

8. Wat hield de uitkomst van dat overleg in? En op welke wijze gaat u met het commentaar dat 

is ingebracht rekening houden? Gaat u er uberhaupt rekening mee houden als u nu al een 

principebesluit hebt genomen? 

9. Bent u bereid maatregelen te treffen teneinde overlast te reduceren? Het gaat hier ook om 

lichtoverlast; 

10. Wat is de bestemming van het gebied waar de extra baan zou moeten komen? Past een 

extra baan in het bestemmingsplan? 

11. Wat gebeurt er met de entree? 

12. Verandert er iets op het parkeerterrein? 

13. Wat is de lange termijnvisie? Dwz: nog meer ontwikkelingen toestaan? Groter of ander 

clubhuis? 

14. Waarom hebt u nu al een principebesluit genomen en niet eerst met de raad overlegd? 

15. Wie heeft het verzoek bij u ingediend? Graag kopie van het verzoek voor de extra baan 

toesturen; 

16. Is een raadslid of zijn raadsleden bij het bestuur van WOC betrokken? Hoe voorkomt u de 

indruk van belangenverstrengeling ?  
17. Van wie is het terrein? Eigendom gemeente? Zo ja: wat bedraagt de huur? Ontvangt de club 

subsidie? Verandert er iets nu er een extra baan komt? 

18. Wat zijn de mogelijkheden voor inspraak op dit moment dan nog?  

19. Hoe hebt u de bevolking hierover geïnformeerd? 

20. Is het mogelijk de bestaande lichtmasten te vervangen door masten met minder lichtstraling 

(beter voor de natuur, lagere masten, ander licht, afgeschermd licht) 

21. Zijn er mogelijkheden om ervoor te zorgen dat die masten om 10.00 uur in de avond uit gaan 

of zo veel eerder als mogelijk is? 

22. Wat doet u met de inbreng die is voortgekomen uit Prijsvraag van Ons Bloemendaal (hoe 

maak je Bloemendaal mooier)? Ik doel op de Watertoren; 

23. Wat gebeurt er nu precies met de Watertoren? Wat zijn de plannen? 

 

Graag ontvang ik zsm antwoord. Graag voor eerstkomende cie vergadering grondgebied. 

 


